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Geachte mevrouw Van Engelshoven,

Op 3 juli 2017 heeft de voormalige minister van OCW, mevrouw Bussemaker, aan de Tweede Kamer gemeld

onder welke voorwaarden zij de studievoorschotmiddelen voor het jaar 2018 beschikbaar zou stellen, in

afwachting van besluitvorming over de kwaliteitsafspraken. lnmiddels hebben wij op 9 apriljongstleden goede

afspraken met u gemaakt voor de omgang met deze kwaliteitsafspraken voor de jaren 2OL9-2O24. Wat dat

betreft vormde de inzet van de míddelen in 2018 een soort 'tussenjaar' waarbij we de eerste ervaringen

konden opdoen. Wij hebben vorig jaar ook toegezegd aan uw voorgangster om na overleg met ISO en LSVb dit
voorjaar te rapporteren over de wijze waarop door de hogescholen is omgegaan met de inzet van de

studievoorschotmiddelen in de instellingsbegrotingen voor 2018 en het overleg hierover met de eigen

medezeggenschap. ln bijgevoegde rapportage treft u de uitkomsten hiervan aan, zoals wij met de ISO en LSVb

hebben besproken.

ln de rapportage wordt gerapporteerd op basis van de inventarisatie onder alle 36 hogescholen. Deze hebben

allemaal aangegeven instemming van hun medezeggenschap te hebben verkregen op (de hoofdlijnen van) de

instellingsbegroting 2018, inclusief de besteding van de studievoorschotmiddelen. ln sommige gevallen nog vrij
impliciet, als onderdeel van de integrale begroting. Daarbij geven hogescholen tegelijkertijd aan daar lering uit
te trekken voor een meer expliciete besluitvorming in het kader van de kwaliteitsafspraken. Dit is ook onder-

vangen door de heldere afspraken over de betrokkenheid van de medezeggenschap die gemaakt zijn in het

sectorakkoord.

Uit de rapportage blijkt dat de studievoorschotmiddelen (voor het totale hbo 114,5 miljoen euro, zoals

opgenomen in de geraamde Rijksbijdrage 2018) door alle hogescholen zijn opgenomen in de instellings-

begrotingen. Tevens is geinventariseerd hoe de verdeling is over de vijf bestedingsrichtingen, zoals destijds op

landelijk niveau zijn benoemd. Hogescholen hebben daarbij - in overleg met de medezeggenschap - eigen

keuzes gemaakt. Circa 2/5 wordt ingezet voor intensiever en kleinschaliger onderwijs, 7/5 voor meer en betere

begeleiding van studenten, !f5voor betere onderwijsfaciliteiten en t/5 voor de overige twee bestedings-

richtingen.

Gezamenlijk met ISO en LSVb constateren we dat we lessen kunnen trekken uit het verleden en zien we kansen

in het verdere proces rondom de kwaliteitsafspraken. Deze zijn aan het slot van de rapportage opgenomen als

aanbevelingen voor zowel het bestuur als de medezeggenschap van de instellingen, met het oog op het proces

van kwaliteitsafspraken en het overleg over (de hoofdlijnen van) de begroting in de komende jaren. Wij zullen
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de hogescholen vragen de komende maanden intern te reflecteren op de uitkomsten van deze rapportage en

de daaruit voortvloeiende aanbevelingen.

Het bestuur,

^ll:^om de raaî,

voorz¡tter

drs. Ron Minnée,

secretaris
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